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Eilish este o fată în vârstă de 
12 ani din regiunea estică din 
Singapore. Am întrebat- o cum 
o ajută Duhul Sfânt.

Spune- ne despre tine.
Îmi place foarte mult să citesc și să joc volei, iar materia mea 
preferată la școală este matematica. Mâncarea mea preferată 
este lasagna, iar culoarea mea preferată este roșu. Când voi 
crește, sper să fiu avocată și să lucrez într- o sală de judecată.

Cum Îl simți pe Duhul Sfânt?
Când Îl simt pe Duhul Sfânt, mă simt ca și cum aș avea un prieten apropiat 
alături de mine. Simt că este cineva pe care mă pot bizui când țin poruncile 
și legămintele pe care le- am făcut cu Tatăl Ceresc. Mă gândesc la El ca 
fiind ghidul și prietenul meu. El mă poate ajuta să fac alegeri bune. În ce alt mod te- a ajutat Duhul Sfânt?

Duhul Sfânt m- a ajutat, de asemenea, când am trecut de la 
Societatea Primară la Tinerele Fete. Eram entuziasmată să merg la 
Tinerele Fete. Dar, în același timp, aveam mari emoții. Și eram un 
pic tristă să plec de la Societatea Primară.

Înainte de prima lecție, am spus o rugăciune 
și L- am rugat pe Tatăl Ceresc să mă ajute 
să mă bucur de timpul petrecut la Tinerele 
Fete. Am simțit pace în inima mea când am 
pășit în noua mea clasă. Eram pregătită să 
învăț. M- a ajutat să- mi amintesc că Duhul 
Sfânt va fi întotdeauna alături de mine! ●

Ce sfat i- ai da cuiva care nu este sigur 
că a simțit Duhul Sfânt?
Uneori, mă simt, de asemenea, nesigură dacă simt sau nu Duhul Sfânt. 
Dar, dacă te gândești cu adevărat, citești din scripturi și te rogi și te 
simți bine în legătură cu acestea, acesta este Duhul Sfânt. Uneori, 
faptul de a- L auzi pe Duhul Sfânt nu este doar un sentiment. Poate 
fi și un gând sau o idee. Dacă încă vă simțiți confuzi, vă puteți 
ruga întotdeauna și puteți cere din nou ajutorul Domnului.

Când ai simțit Duhul Sfânt?
Anul trecut, am jucat într- un campionat de volei. La 
fel ca majoritatea coechipierilor mei, am avut emoții. 
Când am început să joc, echipa noastră pierduse 
deja primele două meciuri. Eram descurajați. Apoi, 
oamenii care priveau jocul au spus câteva cuvinte 
lipsite de amabilitate și ne- am simțit și mai rău. Am pierdut.

Când m- a întrebat mama cum a mers, am început 
să plâng. Eram atât de dezamăgită. M- am dus în 
camera mea, unde era frumos și liniștit și am spus 
o rugăciune. După ce m- am rugat, m- am simțit 
mai calmă și mai liniștită în inima mea. Știam că 
Duhul Sfânt mă alinase și că El avea să mă ajute 
întotdeauna. Anul acesta, când va începe un alt 
campionat, știu că El va fi cu mine când voi juca.

O conver
sație cu Eilish  

A Chat with Eilish  

despre 
Duhul Sfânt
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